



A NOTE FROM THE DIRECTOR

June 2, 2021

Dear AISG Community,

The purpose of this communication is to provide you with an update of the school's most current actions regarding the recent COVID-19 outbreak in Guangzhou.

As we continue to prioritize the health and safety of our AISG community, we have **updated our campus access policy for our faculty, staff and outside vendors**. These adults now need to show a green Suikang code before entering either campus, Ersha or Science Park. The Suikang code needs to reflect the current date and is to be shown each day before entering campus. This increased measure is in response to the current situation and elevated safety measures in Guangzhou.

It is important to note that we are maintaining our **default that school continues unless otherwise notified**. Please continue to monitor all school communication.

Tomorrow, we have our PYP Exhibition planned and our Grade 5 students have been busily preparing their presentations for the Ersha students and teachers. Furthermore, we also received the great news that our yearbooks have arrived! These will hopefully be distributed tomorrow for everyone to enjoy the memories collected throughout the school year.

We continue to take this day by day and appreciate everyone's support. As always, for any questions or concerns, please email prepare@aisgz.org.

Kind regards,

Kevin Baker
Director

尊敬的AISG 社区成员，

此信件沟通的目的是向您提供学校应对广州 COVID-19 疫情的最新更新信息。

AISG 社区的健康和安全依然是我们的首要任务，我们**更新了我们学校教职员工和外部供应商进入校区的政策**。这些员工现在需要在进入校区、二沙或科学城或乘坐任何学校提供的交通工具之前出示绿色穗康码。穗康码需为当前日期，并在每天进入校园前出示。此次措施加强是针对广州目前的情况和提高安全防控措施。

重要注意，除非另有通知，否则我们的默认是继续上学。请继续关注所有学校的沟通信息。

明天，我们安排了学校的PYP展览，我们五年级的学生一直在忙着为二沙学生和老师们准备他们的演讲。此外，我们还收到了一个好消息，我们的年鉴到了！年鉴将在明天分发给大家，让大家享受整个学年收集的回忆。

我们将持续每天监控，并感谢大家的支持。与往常一样，如有任何问题或担心，请发送电子邮件至 prepare@aisgz.org。

真挚问候，

Kevin Baker

校长



American International School of Guangzhou
Er Sha Campus No 3 Yan Yu Street South, Er Sha Island
Guangzhou, (8620) 8735 3392

www.aisgz.org